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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  24 

Datum zasedání:  30. 10. 2013 

Přítomni:  Činčala, Franěk, Hečko, Koštuříková, Řihák, Suchánek, Šimáková, 
Verner, Vodová, Laňková od 13:40 hod 

Omluveni:  Bernatík, Botlík  

Hosté:   Gongol, Šromková 

Program:  

1. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční 
a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 
fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015  

2. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 
v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015  

3. Informatorium komise pro legislativní a organizační záležitosti 
4. VII. změna Organizačního řádu SU OPF 
5. VII. změna Statutu SU OPF 
6. Volby AS SU – ustanovení dílčí volební komise 
7. Různé 

 
 
 
Ing. Hečko přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové senátu 
s navrženým programem vyslovili souhlas.  
 
 
1. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční 
a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské 
fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015  

 
2. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 
v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015  
 
Dokumenty představil proděkan Gongol, který v  této souvislosti zmínil počty studentů 
a absolventů v  bakalářském a navazujícím magisterském studiu na SU OPF v průběhu 
několika let, kdy je zřejmé, že zájem o bakalářské studium klesá, naopak zájem o nav. 
magisterské studium vzrůstá. Předkládané dokumenty se snaží na tuto skutečnost reagovat. 
Nejvyšší počet přijímaných uchazečů je však omezen počty financovaných studentů 
definovaných MŠMT. Podmínky přijímacího řízení byly zpracovány v souladu se 
stanoviskem advokátní kanceláře Hulva & Partners k výkladu § 48 a § 49 zákona o vysokých 
školách. 
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V případě Podmínek přijímacího řízení do bakalářských studijních programů došlo ke snížení 
percentilu. Děkan fakulty v rámci přijímacího řízení tak promine přijímací zkoušku 
uchazečům, kteří dosáhnou průměru 40 percentil o absolvování Národních srovnávacích 
zkoušek. Dále je možné nově využít obnovu řízení, pokud se do studia nezapíše dostatečný 
počet přijatých uchazečů. V rámci obnoveného přijímacího řízení budou ke studiu přijati další 
uchazeči v pořadí, kteří splnili minimální bodovou hranici, až do stanovené kapacity 
studijního programu. V případě, že v I. kole nebude ani po obnovení přijímacího řízení 
naplněna očekávaná kapacita jednotlivých studijních programů, bude vyhlášeno II. kolo 
přijímacího řízení. V rámci bakalářského stupně mají studenti možnost nově studovat 
specializaci Ekonomika cestovního ruchu, Řízení logistiky a Finance podniku. V případě 
Podmínek přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů děkan 
fakulty promine přijímací zkoušku těm uchazečům, kteří úspěšně absolvovali akreditovaný 
program celoživotního vzdělávání Marketing a Management. Prominutí přijímací zkoušky 
absolventům bakalářského studia SU OPF, kteří dosáhli určitého studijního průměru, 
proděkan Gongol nedoporučuje, neboť by došlo k diskriminaci absolventů jiných VŠ. Na 
dotaz doc. Suchánka proděkan Gongol popsal, jakým způsobem bude probíhat obnova 
přijímacího řízení. V této souvislosti Ing. Řihák apeluje, aby studenti byli v daném případě co 
nejrychleji informováni, aby nedošlo k tomu, že se studenti v mezičase zapíší na jinou VŠ. 
Proděkan Gongol uvedl, že bude v tomto případě využita i elektronická forma komunikace. 
Ing. Řihák dále zmínil, zda je možné se zúčastnit přijímacího řízení v případě nedoložení 
diplomu  
o absolvování bc. studia, jelikož student bude vykonávat SZZ až v podzimním termínu. 
Přijímacího řízení je možné se zúčastnit, doklady je nutné doložit nejpozději ke dni zápisu do 
studia. 

Dr. Franěk uvedl, že oba dokumenty byly projednány Komisí pro legislativní a organizační 
záležitosti. Diskutovány byly také kapacity. Připomínky komise byly do předložených 
dokumentů zapracovány a komise doporučuje oba dokumenty v  předloženém znění 
ke schválení. 

 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0   

 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné schvaluje 
Podmínky přijímacího řízení do  bakalářských studijních programů v prezenční 
a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné pro akademický rok 2014/2015.  
 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0   

 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné schvaluje 
Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů v prezenční 
a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty 
v Karviné pro akademický rok 2014/2015  
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3. Informatorium komise pro legislativní a organizační záležitosti 
 
Dr. Franěk uvedl, že na požadavek děkana zpracovala Komise pro legislativní a organizační 
záležitosti postup při schvalování předkládaných dokumentů AS SU OPF (viz příloha).  
 
Usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere na 
vědomí předložené informatorium komise pro legislativní a organizační záležitosti. 
 

Dr. Franěk dále zmínil, že I. změnu Řádu ubytovacích a stravovacích služeb Slezské 
univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné a jeho úplné znění schválil 
AS SU OPF hlasováním per-rollam dne 8. 10. 2013. 

 
4. VII. změna Organizačního řádu SU OPF  
 
Dr. Franěk uvedl, že Komise pro legislativní a organizační záležitosti projednala předkládané 
VII. změny Organizačního řádu SU OPF a VII. změny Statutu SU OPF a doporučuje 
předkládané dokumenty ke schválení. Ing. Řihák uvedl, že není zřejmé, zda úplné znění 
těchto dokumentů z  15. 10. 2013 obsahuje zapracování těchto změn a upozornil na 
nesrovnalosti. Tajemnice uvedla, že z důvodu změn, které byly zapracovány do dříve 
předkládaných dokumentů senátu, ke kterým došlo během její nepřítomnosti na fakultě, 
předkládá senátorům nyní novou upravenou verzi VII. změn Organizačního řádu SU OPF 
a VII. změn Statutu SU OPF a současně tyto dokumenty v úplném znění. 
 
Ing. Hečko poté vyhlásil 20-ti minutovou přestávku, během níž došlo k porovnání a úpravě 
nově předkládaných dokumentů a úpravě úplného znění Organizačního řádu SU OPF 
a Statutu SU OPF. K  upraveným dokumentům již nebyly vzneseny ze stran senátorů 
připomínky, a proto předsedající vyzval přítomné senátory ke hlasování. 
 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0  
 
Usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, schvaluje 
dokument „VII. ZMĚNA ORGANIZAČNÍHO ŘÁDU SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, 
OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ“ 
 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0  
 
Usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, schvaluje 
ORGANIZAČNÍ ŘÁD SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ 
FAKULTY V KARVINÉ (v úplném znění – následně předložen ke schválení AS SU).  
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5. VII. změna Statutu SU OPF 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0  
 
Usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, schvaluje 
dokument „VII. ZMĚNA STATUTU SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ 
PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ" 
 
Hlasování:  
Pro 10   Proti 0   Zdrželi se 0  
 
Usnesení: 
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, schvaluje 
STATUT SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY V 
KARVINÉ (v úplném znění – následně předložen ke schválení AS SU).  
 
 
6. Volby AS SU – ustanovení dílčí volební komise 
 
S nominací do dílčí volební komise vyslovili souhlas: Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D. 
a Bc. Tomáš Činčala. 
 
Hlasování o členech volební komise: 
Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D.  Pro 9   Proti 0  Zdržel se 1 
Bc. Tomáš Činčala     Pro 9   Proti 0  Zdržel se 1 
 
Navržení kandidáti se při hlasování o své osobě zdrželi hlasování. 
 
Jako předseda komise je navržena Ing. Pavla Vodová, Ph.D., jejíž nominaci na minulém zasedání 
schválil AS SU OPF.  
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné schválil dílčí 
volební komisi ve složení:  Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D., Bc. Tomáš Činčala a Ing. Pavla 
Vodová, Ph.D. 
 
Ing. Řihák dále informoval o organizačním zajištění doplňovacích voleb do studentské 
komory AS SU OPF a AS SU. Pro organizační zajištění těchto voleb bylo nominováno 
8 externích členů. Volby se konají 5. 11. – 7. 11. 2013. Představení kandidátů se uskuteční 
4. 11. 2013 od 13 hod v místnosti A 309. Ing. Řihák,jako předseda volební komise, dává ke 
zvážení přítomným senátorům, zda by mohli také z pozice pedagogů předat studentům 
informaci o konání voleb a byla tak podpořena propagace voleb také touto formou. 
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere na 
vědomí informaci o organizačním zajištění doplňovacích voleb do studentské komory AS SU 
OPF a AS SU. 
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7. Různé 
 
Tiskové a kopírovací služby: Doc. Suchánek vznesl dotaz k tiskovým a kopírovacím 
službám a jejich rozpočtování na jednotlivá pracoviště, potažmo katedru informatiky. 
Tajemnice zmínila stav tiskových a kopírovacích služeb na SU OPF v minulosti a nový 
tiskový systém (platba od skutečného množství tisků a kopií), o němž a jeho rozúčtování byli 
vedoucí pracovníci informováni prostřednictvím hromadného emailu, který byl rozeslán ÚIT. 
Položka Ostatní služby - pronájem kopírek byla v rozpočtu kateder ponechána na doporučení 
vedení fakulty. K tiskovým a kopírovacím službám se připravuje pokyn děkana včetně ceny 
tisků (útvar tajemnice a ÚIT). Po uplynutí každého měsíce vyhotoví ÚIT přehled za 
kopírovací a tiskové služby jednotlivých zaměstnanců podle jednotlivých pracovišť. Výše 
uvedený přehled bude zaslán ekonomickému oddělení a v kopii vedoucím jednotlivých 
pracovišť. Poté bude daný náklad zúčtován příslušnému pracovišti po případném přeúčtování 
tiskových či kopírovacích služeb na příslušnou zakázku (pokud jsou tisky či kopie prováděny 
v rámci doplňkové činnosti či v rámci projektu), případně budou předepsány k úhradě 
zaměstnancům, pokud tuto službu využijí soukromě. Ing. Hečko zmínil zaslání informací 
k tiskovým a kopírovacím službám a zmínil, že není možné, aby jednotlivé pracoviště neměly 
finanční prostředky na jejich úhradu.  
Dr. Koštuříková zmínila, že vedoucí pracovišť měli zaslat návrhy pro rozpočet na příští rok 
včetně položky tisků – není však možné stanovit bez vstupních dat (množství, cena). 
Tajemnice uvedla, že jelikož požadavky některých kateder byly nadstandardní, bylo vráceno 
zpět katedrám s žádostí o jejich úpravu. Účet 518.009 – pronájem kopírek - nechť zpracují 
vedoucí pracovníci dle skutečnosti za měsíce 1 – 10/2013 s předpokladem počtu tisku a kopií 
za celý rok (viz sestavy přehledu tisků rozesílané ÚT). Po vydání pokynu děkana bude podána 
informace k tiskovým a kopírovacím službám na jednání kolegia děkana a příštím zasedání 
AS SU OPF. 
Ing. Verner dále zmínil centrální nastavení černobílého tisku a možnost přeúčtování tisků na 
děkanát, např. v případě tisku dokumentů pro senát.  
 
Menza - výběrové řízení: poslední verze byla projednána Komisí pro hospodářské 
záležitosti. Ing. Verner poděkoval členům komise a všem, kteří se na přípravě dokumentu 
podíleli. S tajemnicí bylo jednáno o zastoupení dvou senátorů (za zaměstnaneckou 
a studentskou část) ve výběrové komisi. S nominací do výběrové komise vyslovili souhlas: 
Ing. Tomáš Verner a Ing. Štefan Hečko.  
 
Hlasování o členech: 
Ing. Tomáš Verner  Pro 9   Proti 0  Zdržel se 1 
Ing. Štefan Hečko  Pro 9   Proti 0  Zdržel se 1 
 
Navržení kandidáti se při hlasování o své osobě zdrželi hlasování. 
 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné schválil 
Ing. Vernera a Ing. Hečka členy výběrové komise. 
 
Ing. Hečko dále uvedl, že považuje za nezbytné, aby prostřednictvím vhodných 
komunikačních kanálů byl nový provozovatel menzy, který by jí měl od 1. 1. 2014 
provozovat, podpořen i ze strany fakulty a jejího vedení. Vhodné by bylo například svolat 
akademickou obec a umožnit novému provozovateli, aby se prezentoval, čímž by fakulta 
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mohla přispět k tomu, že bude zajištěn dostatečný počet strávníků tak, aby bylo provozování 
menzy pro jejího provozovatele ekonomicky únosné po celou dobu vypsaného výběrového 
řízení, což by mělo být zájmem SU OPF. Pro tyto účely by mohl být využit i fakultní 
Facebook. 
 
Rozpočet: Ing. Verner uvedl, že dne 8. 11. 2013 se uskuteční jednání Komise pro 
hospodářské záležitosti s tajemnicí fakulty ve věci přípravy rozpočtu pro příští rok.  
 
Vysokoškolský klub: Tajemnice zmínila návrh na zřízení Vysokoškolského klubu v objektu 
Na Vyhlídce a zapojení studentů do jeho zřízení a provozování.  K diskusi jsou prostory 
umístění klubu např. současná menza či bývalá jídelna Na Vyhlídce, která by vyžadovala 
značnou investici (1. nadzemní podlaží objektu D2 však bylo nabídnuto Magistrátu 
k pronájmu jako šatny a zázemí pro plánovaný atletický stadion), programová skladba, 
provozovatel. Bc. Činčala uvedl, že klub by měl fungovat jako kulturně společenské centrum 
a jako vhodné prostory označil bývalou jídelnu a doporučuje v této věci kontaktovat město. 
Tajemnice uvedla, že projektovou dokumentaci již město Karviná zpracovává, pokud by byl 
záměr města jiný, bude Magistrát fakultu kontaktovat. Ing. Hečko zmínil, že zřízení klubu pro 
cca 100 lidí ve formátu dosavadních studentských klubů nemá smysl a důležitá je především 
obsahová náplň klubu – za vhodné považuje například promítání filmů, přednášky 
cestovatelů, divadlo apod. Tajemnice uvedla, že tento záměr dává pouze na vědomí, protože 
vedení fakulty k této aktivitě připravuje návrh koncepce a dle poptávky a požadavků studentů 
by se činily v této věci další kroky.  
 
Informace Ing. Řiháka:  
Ing. Řihák, jakožto delegát SU v SK RVŠ, podal informaci, že na základě jeho působení 
v Komisi pro vědeckou a tvůrčí činnost SK RVŠ byl touto studentskou komorou nominován 
jako zástupce SK RVŠ při Akreditační komisi v rámci její plánované kontroly studia na jedné 
z vysokých škol. Nominace Ing. Řiháka do účelové pracovní skupiny AK byla Akreditační 
komisí přijata. Současně také informoval o následujících jednáních SK RVŠ, sněmu RVŠ a 
listopadovém akademickém fóru JČMF, jichž se v následujících dnech zúčastní, jakožto 
zástupce studentské komory.  
 
 
 
 
 
Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 27. 11. 2013 ve 12:00 hodin. 
 
 
Za správnost: Ing. Štefan Hečko 
 
Zapsala: Ing. Martina Kozubková 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF dne 30. 10. 2013 
 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje Podmínky přijímacího řízení do  bakalářských studijních programů 
v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, Obchodně 
podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015.  

 
2. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 
programů v prezenční a kombinované formě studia Slezské univerzity v Opavě, 
Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné pro akademický rok 2014/2015  

 
3. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí předložené informatorium legislativní komise. 
 

4. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, 
schvaluje dokument VII. ZMĚNA ORGANIZAČNÍHO ŘÁDU SLEZSKÉ 
UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY 
V KARVINÉ.  

 
5. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, 

schvaluje ORGANIZAČNÍ ŘÁD SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ 
PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ (v úplném znění – následně předložen 
ke schválení AS SU).  

 
6. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, 

schvaluje dokument VII. ZMĚNA STATUTU SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, 
OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ. 

 
7. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné, 

schvaluje STATUT SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ, OBCHODNĚ 
PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ (v úplném znění – následně předložen 
ke schválení AS SU).  

 
8. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schválil dílčí volební komisi ve složení:  Ing. Ivana Koštuříková, Ph.D., Bc. Tomáš 
Činčala a Ing. Pavla Vodová, Ph.D. 
 

9. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 
na vědomí informaci o organizačním zajištění doplňovacích voleb do studentské 
komory AS SU OPF a AS SU. 

 
10. Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schválil Ing. Vernera a Ing. Hečka členy výběrové komise. 
 


